
Fra: Per Morten Ekerhovd (Per.Morten.Ekerhovd@vlfk.no)
Sendt: 17.04.2020 11:29:28
Til: Folkevalde
Kopi: Ronny Bjørnar Skaar

Emne: VS: Sprørsmål om oppfylgjing av vedtak .
Vedlegg: 
 
Fra: Terje Kollbotn <terje.kollbotn@gmail.com> 
Sendt: fredag 17. april 2020 11:15
Til: Per Morten Ekerhovd <Per.Morten.Ekerhovd@vlfk.no>
Kopi: Stian Jean Opedal Davies <Stian.Jean.Opedal.Davies@vlfk.no>; Sandal Else Marie
<else.marie.sandal@ullensvang.kommune.no>
Emne: Sprørsmål om oppfylgjing av vedtak .
 
Hei!
På forrige møte i Hovedutval for kultur, idrett og integrering før påske reiste eg fylgkjande forslag:
"Fylkesdirektøren får i oppgåve å invitere alle kommunane i Vestland fylke til å sende inn ein oppdatert oversikt
over den vanskelege situasjonen innan kultur‐ og idrettslivet i eigen kommune snarast råd. Dette blir eindel av
kartleggjinga fram til neste utvalsmøte".
Dette vart samrøystes vedtatt.
Eg etterlyser no korleis dette vart fulgt opp, og ber om at evt. invitasjon om dette til kommunane får eg tilsendt
kopi av.
 
Helsing Terje Kollbotn (R)
 


